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Z á p i s   č. 1 

z veřejného ustavujícího zasedání zastupitelstva městyse Bernartice, konaného dne 14. října 

2022 v 18.00 hod. v zasedací síni úřadu městyse v Bernarticích. 

 

Přítomní:  Mgr. Bečvář Milan, Čeněk Zdeněk, Čížková Pavla, Fuka Jaromír, Fuková 

Zdeňka, Bc. Hrádek Josef, Kolář Miloslav, Kroupa Aleš, Malý František,  

Mgr. Pileček Radek, Souhrada Pavel, JUDr. Souhrada Vladimír, Sušerová 

Jaroslava, Ing. Trávníčková Jana, Ing. Tupý Václav.  

 

1. Zahájení 

Jednání zahájil pan Pavel Souhrada, přivítal přítomné, poblahopřál zvoleným zastupitelům, 

poděkoval i všem ostatním, kteří kandidovali a nedostali se do zastupitelstva. Stručně 

seznámil s postupem dnešního jednání.  

Pan Pavel Souhrada přečetl za všechny zvolené zastupitele slib členů zastupitelstva městyse. 

Všichni zvolení zastupitelé tento slib stvrdily slovem „slibuji“ a podpisem pod textem slibu.  

Slib podepsalo všech 15 členů zastupitelstva. 

Pan Pavel Souhrada jmenoval zapisovatele zápisu Ing. Irenu Kopačkovou a ověřovatele 

zápisu Mgr. Radka Pilečka a Mgr. Milana Bečváře. 

Hlasování: Schváleni 13 hlasy všech přítomných, 2 zastupitelé se zdrželi hlasování. 

 

2. Schválení programu 

Pan Pavel Souhrada poté seznámil všechny přítomné s programem ustavujícího zasedání. 

Program: 

 

1) Zahájení, složení slibu zastupitelů městyse 

2) Schválení programu 

3) Schválení jednacího řádu zastupitelstva městyse Bernartice 

4) Volba mandátní, návrhové a volební komise 

5) Volba starosty  

6) Volba místostarosty  

7) Volba členů rady městyse  

8) Volba předsedy a členů finančního výboru 

9) Volba předsedy a členů kontrolního výboru 

10) Schválení uvolněné funkce starosty 

11) Schválení výše odměn zastupitelům 

12) Diskuse 

13) Závěr 
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Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Bernartice schvaluje program 1. zasedání 

zastupitelstva městyse Bernartice. 

Hlasování: Schváleno 15 hlasy všech přítomných. 

 

3. Schválení jednacího řádu zastupitelstva městyse Bernartice 

Pan Pavel Souhrada projednal se zastupiteli „Jednací řád zastupitelstva městyse Bernartice“ 

Dotazy nebyly. 

Usnesení: Zastupitelstvo městyse Bernartice schvaluje „Jednací řád zastupitelstva městyse 

Bernartice“ v předloženém návrhu.   

Schváleno 15 hlasy všech přítomných. 

 

4. Volba mandátní, návrhové a volební komise 

Za členy mandátní, návrhové a volební komise byli navrženi tito členové zastupitelstva:  

Mgr. Radek Pileček, Mgr. Milan Bečvář a František Malý.  

Navržení členové s návrhem souhlasili. Jiný návrh nebyl. 

Hlasování: Komise byla zvolena 14 hlasy, 1 zastupitel se hlasování zdržel. 

 

5. Volba starosty 

Pan Pavel Souhrada seznámil přítomné s tím, že dle zákona se volba starosty provádí tajně, 

pokud se zastupitelé nedohodnou jinak – veřejně. Ing. Václav Tupý navrhl veřejné hlasování. 

Hlasování: 12 hlasy schváleno veřejné hlasování, 1 proti, 2 se zdrželi. Návrh byl přijat. 

Pan Miloslav Kolář navrhl na funkci starosty Pavla Souhradu. Další návrh nebyl.  

Pavel Souhrada s kandidaturou souhlasil a přijal ji. Před volbou pronesl pár slov o novém 

volebním období, které vzhledem k světovému dění nebude lehké.  

Hlasování: Pro 12, proti: 0, zdrželi se 3.  

Pavel Souhrada byl 12 hlasy zvolen starostou městyse Bernartice. 

Po volbě starosty pokračoval v řízení jednání zvolený starosta Pavel Souhrada. Poděkoval za 

svěřenou důvěru a znovuzvolení do funkce. Slíbil, že se bude snažit vše dělat co nejlépe  

a požádal o podporu a pomoc ve volebním období. 

 

6. Volba místostarosty 

Volba místostarosty by ze zákona měla být tajná. Ing. Václav Tupý opět navrhl, aby hlasování             

o volbě místostarosty bylo veřejné. 

Hlasování: 12 hlasy schváleno veřejné hlasování, 3 se zdrželi hlasování. Návrh byl přijat, 

hlasování proběhne veřejně. 

Pavel Souhrada navrhl na funkci místostarosty pana Miloslava Koláře. Jiný návrh nebyl. 

Miloslav Kolář s kandidaturou souhlasil.  

Hlasování: Pro 12, proti: 0, zdrželi se 3.  

Miloslav Kolář byl 12 hlasy zvolen místostarostou městyse Bernartice. 
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7. Volba členů rady městyse 

Rada městyse má 5 členů – starosta, místostarosta a další 3 členové. Návrh na další členy rady 

městyse byl: Jaromír Fuka, JUDr. Vladimír Souhrada a Ing. Václav Tupý. 

Všichni navržení s kandidaturou souhlasili.  

Pan Kroupa navrhl do rady pana Zdeňka Čeňka. Ten s kandidaturou nesouhlasil. 

Ing. Václav Tupý opět navrhl, aby hlasování o kandidátech do rady proběhlo veřejně.  

Hlasování: 15x pro veřejné hlasování. 

 

Hlasování o jednotlivých kandidátech: 

Jaromír Fuka:    pro 11, proti 1, zdrželi se 3 

JUDr. Vladimír Souhrada:  pro 12, proti 0, zdrželi se 3 

Ing. Václav Tupý:  pro 11, proti 0, zdrželi se 4 

Jaromír Fuka, JUDr. Vladimír Souhrada a Ing. Václav Tupý byli zvoleni členy rady městyse 

Bernartice. Starosta poblahopřál zvoleným členům rady. 

 

8. Volba předsedy a členů finančního výboru 

Starosta konstatoval, že volba předsedy a členů finančního výboru je veřejná. 

Návrh na členy finančního výboru byl: Zdeňka Fuková, Růžena Tintěrová, Ing. Stanislav 
Kunt.  

Všichni navržení s kandidaturou souhlasili. Za předsedu finančního výboru navrhl starosta 
paní Zdeňku Fukovou. Jiný návrh nebyl. 

Hlasovalo se hromadně o členech a předsedovi.  

Hlasování: pro 13, zdrželi se 2  

Zdeňka Fuková, Růžena Tintěrová a Ing. Stanislav Kunt byli zvoleni do finančního výboru, 
Zdeňka Fuková byla zvolena předsedou finančního výboru. 

 

9. Volba předsedy a členů kontrolního výboru 

Starosta konstatoval, že volba předsedy a členů kontrolního výboru je veřejná. 

Návrh na členy kontrolního výboru byl: Pavla Čížková, Jiří Pinc a Mgr. Milan Bečvář.  

Navržení s kandidaturou souhlasili. Za předsedu kontrolního výboru navrhl starosta paní 
Pavlu Čížkovou. Jiný návrh nebyl. 

O členech a předsedovi se hlasovalo hromadně.  

Hlasování: pro 13, zdrželi se 2  

Pavla Čížková, Jiří Pinc a Mgr. Milan Bečvář byli zvoleni do kontrolního výboru, Pavla 

Čížková byla zvolena předsedou kontrolního výboru. 

 

10. Schválení uvolněné funkce starosty 

Zastupitelstvo městyse projednalo uvolnění starosty pro výkon funkce.  

Usnesení: Zastupitelstvo městyse Bernartice schvaluje uvolnění starosty pro výkon funkce.  

Hlasování: pro 14, zdržel se 1.  
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12. Schválení výše odměn zastupitelům 

Starosta seznámil s odměnami pro neuvolněné členy zastupitelstev a za výkon funkce ve 

výborech městyse podle nařízení vlády č. 318/2017 Sb., o výši odměn členů zastupitelstev 

územních samosprávných celků, ve znění pozdějších předpisů a podal návrh odměn.   

 

 

Funkce 

 

Návrh odměny 

Maximální možná 

odměna dle 

nařízení vlády 

Neuvolněný 

místostarosta 
9 700,- Kč 32 501,- Kč 

Neuvolněný člen rady 2 700,- Kč 7 223,- Kč 

Neuvolněný člen 

zastupitelstva 
700,- Kč 1 805,- Kč 

Neuvolněný zastupitel 

a člen výboru 
1 400,- Kč 4 815,- Kč 

Neuvolněný zastupitel 

a předseda výboru 
2 100,- Kč 5 416,- Kč 

Člen výboru 

(nezastupitel) 
700,- Kč 3 010,- Kč 

 

Usnesení: Zastupitelstvo městyse Bernartice schvaluje výši odměn v navrhovaných částkách 

s účinností od 1. 11. 2022. 

Hlasování: Schváleno 15 hlasy všech přítomných. 

 

12. Diskuse  

Pan starosta vyzval přítomné občany k diskuzi. Nikdo neměl otázky. Slova se ujal nově 

zvolený místostarosta pan Miloslav Kolář. Poděkoval voličům, zastupitelům a rodině. Funkci 

zastupitele vykonává již dlouhé období. S malými přestávkami od revoluce. Doufá, že 

nezklame důvěru a vedení obce se bude dařit jako doposud. Zastupitelé tu budou pro občany. 

Popřál všem také zdraví a přál by si, aby se zastupitelé i občané scházeli v hojném počtu. 

Mgr. Radek Pileček také poděkoval voličům. Zajímal se o to, zda nová elektronická úřední 

deska před radnicí nahradí stávající vývěsky. Pan starosta uvedl, že se uvidí, podle ohlasů 

obyvatel. Zastupitelé se shodli, že papírovou podobu zveřejňování informací formou vývěsek 

zatím ponecháme. Občané by rovněž stáli o ponechání stávajících vývěsek. Bylo by třeba 

vitríny opravit nebo vyměnit za nové. Ing. Tupý uvedl, že na minulé radě projednávali úpravu 

plotu u radnice. Při té příležitosti by se vyměnily i vývěsky.  

Mgr. Pileček by chtěl, aby zpravodaj vycházel pravidelně, v lepším grafickém zpracování, 

s pravidelnými rubrikami. Mohla by se zapojit i škola, aby byl více obsáhlý. Obyvatele dění 

v Bernarticích a okolí zajímá, těší se na zpravodaj.  

Mgr. Pileček dále uvedl postřehy ze srlínské hospody: v Srlíně chybí osvětlení autobusové 

zastávky, každé druhé světlo veřejného osvětlení nesvítí, v nové zástavbě jsou světla zarostlá 

větvemi. Pan starosta uvedl, že o problému ví, to samé je i v Bilince u zastávky. Řešením by 

byla solární světla.  

Pan Čeněk chtěl vědět, co je pravdy na tom, že pan Fuka „zrušil“ obecní auto. Pan starosta 

oponoval, že tak to není. Pan Fuka se potkal s jiným autem v zúženém místě u Bojenic, 

odneslo to zrcátko a blatník. Těžko říci, kdo je vinen víc.  
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Dále pan starosta informoval o probíhajících akcích. U hasičárny byl položen asfaltový 

povrch. Asfaltem se tam nešetřilo, což s sebou přineslo problém s dešťovou vodou u garáží. 

Na náklady firmy bude nainstalován štěrbinový žlab k odvodu vody.  

Oprava Lukešovy ulice je také hotová. Bylo osazeno nové veřejné osvětlení, přeloženy 

chodníky a položen nový asfaltový povrch na vozovce. Došlo k posunutí 2 telefonních 

sloupků.  

Byt nad ordinací bude hotov do konce listopadu letošního roku. Nyní se pokládají podlahy a 

obkládá koupelna. 

Sanace Památníku na vrchu Posvátném bude v příštím týdnu dokončena. Od doby vybudování 

památníku neproběhla žádná oprava. Celková obnova – revitalizace parku závisí na vyřešení 

dědictví, které se týká pozemků pod památníkem, ty nevlastní městys Bernartice. Doufejme, 

že bude proces dědictví v dohledné době ukončen a my budeme moci vyjednávat s majiteli.  

Parcely nad ulicí 8. května – pro zasíťování je vybrána firma, hotovo by mělo být do konce 

letošního roku. Pokud se vše povede, tak příští rok na podzim by se mohly parcely nabízet 

k prodeji. Trafostanice bude přemístěna, v ulici 8. května se nadzemní vedení přeloží do 

země, bude vyměněno veřejné osvětlení, přeloženy chodníky a opravena silnice. 

Kultura 

12.11.2022 jarmark a večer posvícenská taneční zábava 

25.11.2022 vzpomínkový podvečer na Vlastu Kálalovou Di Lottiovou 

27.11.2022 rozsvěcení vánočního stromu  

  3.12.2022 Mikuláš pro děti  

10.12.2022 vánoční koncert Rožmitálky  

13.12.2022 setkání seniorů  

  tradiční vánoční zpívání 

31.12.2022 silvestrovský pochod, ohňostroj 

  8.  1.2023 koncert Fantom 

 

Paní Soldátová upozornila na ničení veřejné zeleně u čp. 134 v Táborské ulici, kde obyvatelé 

domu parkují auta; trávník – veřejnou zeleň zasypali drcenými cihlami. Pan starosta situaci 

zjistí, s parkováním je obecně problém všude. Řešením by byl obecní policista. Myslí si, že 

bychom ho tu měli mít, obec by ho uživila. Průjezd autobusovým nádražím se řeší stále. Stálo 

by za zvážení přijmutí vyhlášky o popíjení alkoholu na veřejnosti.  

Paní Fuková k průjezdu nádražím – nemělo by se tam vůbec jezdit, ani k obchodům, je to 

prostě nádraží, pohybují se tam lidi, děti. 

Pan Kroupa si nemyslí, že by jeden policista něco zmohl. Je to spíš na zvážení – apelovat na 

lidi, aby dodržovali předpisy.  

Mgr. Bečvář se obecní policii nebrání. Nemělo by to pak také vliv na možnost spravovat 

radary? Pan starosta uvádí, že bohužel ne, radary může spravovat jen Milevsko. Ale kdyby se 

nebáli, mohli by nám darovat peněžní prostředky na zvýšení bezpečnosti. Pan Čeněk si myslí, 

že bychom mohli zkusit požádat o dar znovu, že teď se změnilo vedení města.  

Ing. Tupý uvedl, že zavedení obecní policie bude určitě na delší debatu, problémem bude 

zastupitelnost, jeden policista je málo. Musí se zvážit, co to bude obnášet a naopak, co by to 

přineslo.  

Paní Baslerovou zajímá, proč se dělá kolem nového hřiště plot a jak to bude s průchodem 

k rybníku. Pan starosta vyjasnil situaci. Opravdu se staví plot, aby bylo „chráněno“ hřiště, ale 

průchod bude zajištěn, vrátka se nebudou zamykat. Jen ve výjimečných situacích, např. při 

akcích u sokolovny.  

 

13. Závěr. 

V závěru pan starosta poděkoval voličům i zastupitelům. Konstatoval, že zvolením to 

nekončí, ale právě začíná… tak abychom se za ty čtyři roky nemuseli stydět.  

Rozloučil se i s ostatními přítomnými a poděkoval jim za účast.         
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U s n e s e n í   č. 1 
z ustavujícího zasedání zastupitelstva městyse v Bernarticích, konaného dne 14. října 2022  

v 18,00 hod v zasedací síni městyse Bernartice. 

 

1. Bere na vědomí: 

- složení slibu zvolenými členy zastupitelstva městyse 

 

2. Schvaluje: 

- zapisovatele zápisu Ing. Irenu Kopačkovou, ověřovatele zápisu Mgr. Radka Pilečka  

a Mgr. Milana Bečváře 

- program 1. zasedání zastupitelstva městyse Bernartice 

- „Jednací řád zastupitelstva městyse Bernartice“ v předloženém návrhu 

- volbu mandátní, návrhové a volební komise ve složení: Mgr. Radek Pileček, Mgr. Milan 

Bečvář, František Malý  

- veřejné hlasování o volbě starosty 

- volbu starosty: Pavel Souhrada, nar. 7.10.1960, bytem Písecká 112, Bernartice 

- veřejné hlasování o volbě místostarosty 

- volbu místostarosty: Miloslav Kolář, nar. 27.5.1964, bytem Bilinka 6, Bernartice 

- veřejné hlasování o volbě členů rady  

- volbu členů rady městyse: Jaromír Fuka, JUDr. Vladimír Souhrada, Ing. Václav Tupý 

- volbu předsedy a členů finančního výboru: Zdeňka Fuková – předseda 

                                  členové výboru: Růžena Tintěrová, Ing. Stanislav Kunt.   

- volbu předsedy a členů kontrolního výboru: Pavla Čížková – předseda 

                                  členové výboru: Jiří Pinc, Mgr. Milan Bečvář  

- uvolnění starosty pro výkon funkce 

- výši odměn v navrhovaných částkách s účinností od 1. 11. 2022.  

     Neuvolněný místostarosta    9 700,- Kč 

     Neuvolněný člen rady    2 700,- Kč  

     Neuvolněný člen zastupitelstva      700,- Kč 

     Neuvolněný zastupitel a člen výboru  1 400,- Kč  

     Neuvolněný zastupitel a předseda výboru  2 100,- Kč  

     Člen výboru, který není zastupitelem     700,- Kč 

 

Zapsala:  Ing. Irena Kopačková   …………………………. 

 

Ověřovatelé:    Mgr. Radek Pileček   …………………………. 

 

  Mgr. Milan Bečvář   …………………………. 

 

Starosta: Pavel Souhrada   …………………………. 


